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SLOVO STAROSTKY 
V době vydání tohoto čísla Lovčického zpravodaje vstupujeme 
do druhé poloviny roku. O tom, co se událo v naší obci a co 
nás čeká je psáno v dalších příspěvcích. Já bych se v mém slově 
ráda vrátila k akci, která se uskutečnila 10. 4. 2010, k Soutěžní 
velikonoční výstavě. Při psaní článku došlo k opomenutí. 
Nebyly zde pochváleny děti z mateřské a základní školy, které 
nádherné velikonoční výrobky udělaly a na soutěžní výstavu je 
poskytly. Velice mě to mrzí, protože bez nich a bez pedagogů 
by výstava nebyla tak pěkná a můžu říci i úspěšná. Proto děkuji 
tímto všem, kteří se jakýmkoliv způsobem podíleli na přípravě 
a průběhu této výstavy. Věřím, že v příštím roce se opět při 
organizaci této výstavy všichni setkáme.  
Velice si vážím dobrovolnické práce, jak u dětí, mládeže, 
zaměstnanců školy, zaměstnanců obce, členů spolků i 
jednotlivců, a při každé příležitosti jim vyjadřuji poděkování. 
To, že to přímo nenapíšu, neznamená, že si jejich práce 
nevážím. Uvědomme si ale, že to co děláme, neděláme pro 
obecní úřad, ale pro nás všechny, pro naši obec, naše občany. 
 
Nyní již k další problematice. V minulosti obec „prodávala“ na 
sezónu ovocné stromy a ořešáky. Občané si pak ovoce a 
ořechy sklidili a okolí vždy uklidili, spadané listí shrabali.  Již 
před několika lety jsme od tohoto prodeje ustoupili. 
Nepsaným pravidlem se stalo, že ten, kdo sklidil, také uklidil. 
Samozřejmě, že přednost má vždy ten, kdo bydlí v nejbližším 
okolí těchto stromů. Někteří občané tak činí stále, ale většina 
dnes už pouze sklízí.  Všichni ale víte, že v naší obci je stromů 
hodně a hrabat a odvážet listí dá opravdu zabrat. Proto vás 
všechny prosím, až skončí čas sklizně, pomozte nám i 

s úklidem. Pokud máte na vašich pozemcích stromy a 
přečnívají jim větve na obecní pozemky, a hlavně na chodníky, 
měl by být samozřejmostí úklid spadaného ovoce a listí. 
Některé větve jsou tak nízko, že po chodnících nemohou lidé 
chodit, někde hrozí i úraz. Jakmile nastane vegetační klid, 
zkraťte, prosím, tyto větve a ulehčete spoluobčanům chůzi po 
obci. 
 
Dalším problémem je venčení psů na veřejném prostranství.  
Chápeme, že i vaši mazlíčci se chtějí proběhnout a musí 
vykonat svoji potřebu. Málokterý páníček, ale po svém 
pejskovi tuto „potřebu“ uklidí.  Pokud již musíte s pejskem 
ven, nezapomeňte si vzít s sebou sáček a po svém pejskovi 
ukliďte.  Buďte ohleduplní k ostatním. Jsou prázdniny, krásné 
počasí a děti si většinou hrají venku na trávě. Také ti, co sekají 
venku trávu, znají, jak je „příjemné“, když toto nadělení 
přejedete sekačkou. Vodění psů venku na vodítku by také 
mělo být samozřejmostí.  
 
Závěrem mi dovolte, abych všem čtenářům popřála pro 
následující dva měsíce jejich krásné prožití, příjemný 
odpočinek, načerpání co nejvíce nových sil a energie a hlavně 
prožití odpočinku bez úrazů a podobných neštěstí. Vám, kteří 
se vydáváte na prázdniny a dovolenou nějakým dopravním 
prostředkem, přeji šťastnou cestu a bezpečný návrat. A na 
závěr všem co nejlepší počasí dle představ a pokud možno 
žádný déšť, který by udělal čáru přes prázdninové plány Vám, 
rodině i příbuzným. 

Ing. Petra Petrovická 
 

I n f o r m a c e  o b e c n í h o  ú ř a d u  

 
USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LOVČICE 

Zveřejněny jsou upravené verze dokumentů z důvodu dodržení 
přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 
101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném znění. 
Úplná znění dokumentů jsou uložena v archívu obecního úřadu. 

U S N E S E N Í   č. 44/2010 z jednání zastupitelstva obce 
Lovčice ze dne 26. 5. 2010 

Zastupitelstvo obce v obci Lovčice vzalo na vědomí 
1. Informaci, že se jednotka Sboru dobrovolných hasičů 

Lovčice prozatím nebude účastnit odklízení následků 
povodní. 
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U S N E S E N Í   č. 45/2010 z jednání zastupitelstva obce 
Lovčice ze dne 9. 6. 2010 

Zastupitelstvo obce v obci Lovčice vzalo na vědomí 
1. Odstoupení manželů xxxxxxxxx z rodinných důvodů od 

smlouvy o budoucí kupní smlouvě na pozemek č. 71/2 
v k. ú. Lovčice u Nového Bydžova. 

2. Rozpočtové opatření č. 1/2010. 
3. Zápis o výsledku kontroly nahrazující interní audit 

v souladu se zákonem č. 320/2001, která byla 
provedena dne 20. 4. 2010. 

4. Protokol o výsledku veřejnoprávní kontroly na místě dle 
zákona č. 320/2001, která byla dne 20. 4. 2010 
provedena u Základní školy a Mateřské školy, Lovčice. 

5. Informaci o situaci vzniklé při pouti 2010. 
6. Vyrozumění p. xxxxxxxxx o neobsazení pouti v roce 

2010. 
7. Žádost p. xxxxxxxxx o pronájem sálu KTZ z důvodu 

konání soukromé oslavy. 
8. Informaci Správní rady Nadace ČEZ, že na základě jejího 

rozhodnutí nezískala obec dotaci na vybudování 
Oranžového hřiště - sportovního hřiště. 

9. Informaci o získání dotace na vybudování hřiště pro 
mládež. 

10. Informaci o financování projektu přestavby KTZ. 
11. Kontrolu usnesení z minulých zasedání. 
12. Žádost pí. xxxxxxxxx o zakoupení bývalé prodejny u 

hřiště za účelem bydlení. 
 
Zastupitelstvo obce v obci Lovčice schválilo 
1. Ověřovatele zápisu. 
2. Program zasedání zastupitelstva obce.  
3. Smlouvu o smlouvě budoucí na parc. č. 71/2 v k. ú. 

Lovčice u Nového Bydžova s p. xxxxxxxxx za stejných 

podmínek jako u manželů xxxxxxxxx. 
4. Závěrečný účet obce Lovčice za rok 2009 a vyslovuje 

souhlas s celoročním hospodařením obce Lovčice za rok 
2009 bez výhrad. 

5. V rámci projektu Společné CIDLINY, o. s. s názvem 
Turistická informační síť Novobydžovsko a Chlumecko 
uzavření smlouvy nájemní – Obec Lovčice je nájemcem 
vybavení odpočinkového místa na parc. č. 630/4, k. ú. 
Lovčice u Nového Bydžova za účelem zajištění provozu 
na dobu od 1. 5. 2010 do 30. 4. 2015 za cenu celkem 
4 553,- Kč (ročně 910,60 Kč) a smlouvy o smlouvě 
budoucí darovací – Obec Lovčice jako budoucí 
obdarovaný získá po ukončení nájmu (po 30. 4. 2015) 
vybavení odpočinkového místa na parc. č. 630/4, k. ú. 
Lovčice u Nového Bydžova. 

6. Revokování usnesení č. 36/2009, II. 6. ze dne 9. 9. 2009 
(schválení hostování p. xxxxxxxxx v termínu posvícení 
2010). 

7. Hostování p. xxxxxxxxx na posvícení 2010, na pouť a 
posvícení v roce 2011. 

8. Uzavření nové smlouvy o smlouvě budoucí na pozemek 
parc. č. 311/13, 312/13, 657/6 v k. ú. Lovčice u Nového 
Bydžova pouze se sl. xxxxxxxxx, kde ostatní podmínky 
smlouvy budou stejné jako v původní smlouvě. 

9. Na základě nabídky CIDLINY, svazku obcí pořízení krátké 
reportáže o obci (3 – 5 minut, obec hradí 40% z částky 
3 350,- Kč, 60% dotace). 

10. Rozdělení akce - umělý povrch na nohejbalovém hřišti - 
na dvě etapy a na tyto dvě etapy připravit žádost o 
dotaci. 

11. Na další volební období 9 členů zastupitelstva obce.  
12. Ponechat vypínání veřejného osvětlení v původních 

časech. 

 

Výsledky voleb do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR 
v obci Lovčice 
 
Ve dnech 28. a 29. května 2010 se konaly volby do Poslanecké 
sněmovny Parlamentu České republiky. 
 
Celkový počet osob zapsaných ve výpise ze stálých seznamů 
voličů ……………………………………… 544 
Celkový počet voličů, kterým byly vydány úřední obálky 
……………………………………...........   347 
Celkový počet odevzdaných úředních obálek 
…………………………………………….     347 
Celkový počet platných hlasů…   343 
 
Voličská účast  ………………………    63,79% 
 

 

 

 

 

 

Politická strana, hnutí nebo 
koalice 

Počet 
platných 
hlasů 

% získaných 
hlasů 

4 Věci veřejné 37 10,79 

6 KSČM 27 7,87 

9 ČSSD 106 30,90 

13 
Strana Práv Občanů 
ZEMANOVCI  11 3,21 

15 TOP 09 43 12,54 

16 EVROPSKÝ STŘED 1 0,29 

17 KDU-ČSL 15 4,37 

18 
Volte Pravý Blok 
www.cibulka.net 3 0,87 

20 Strana zelených 5 1,46 

21 
Suverenita - blok j. 
Bobošíkové 28 8,16 

23 Česká pirátská strana 3 0,87 

25 Strana svobodných občanů 4 1,17 

26 ODS 60 17,49 

Celkem 343   
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Informace o volbách do zastupitelstev obcí ve dnech 15. a 16. října 2010   
 

Vážení spoluobčané, 
 

před nedávnem jsme volili zástupce do Poslanecké sněmovny 
Parlamentu ČR.  Jestli byli zvoleni ti správní zástupci, ukáže až 

čas. 
Ve dnech 15. - 16. října 2010 se budou konat volby do 

zastupitelstva obce Lovčice. 
Bylo by dobré, aby se občané co nejvíce zapojili do rozhodování 
o své obci. Je jednoduché kritizovat práci druhých, ale těžší je 
převzít na sebe odpovědnost. Nespokojte se s tím, že za vás 

rozhoduje někdo jiný. 
Staňte se sami kandidáty do zastupitelstva obce!!! 

Počet členů obecního zastupitelstva je stanoven na 9 osob. 
Určitě je v naší obci dost schopných a zodpovědných lidí, kteří 

by se na tuto funkci hodili a občané by je rádi volili. 
10. srpen 2010 je poslední den pro podání kandidatury!!!! 
Veškeré informace ke kandidatuře poskytneme na obecním 

úřadě nebo je můžete získat na internetových stránkách obce. 
 

stávající zastupitelstvo obce Lovčice 

 
Subjekty oprávněné kandidovat ve volbách do zastupitelstev 
obcí, tj. volební strany, taxativně vymezuje § 20 zákona č. 
491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 
některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů (dále jen 
„zákon o volbách“). Volební stranou mohou být registrované 
politické strany a politická hnutí, jejichž činnost nebyla 
pozastavena, a jejich koalice, nezávislí kandidáti, sdružení 
nezávislých kandidátů nebo sdružení politických stran nebo 
politických hnutí a nezávislých kandidátů.  

Aby mohli být kandidáti za členy zastupitelstva obce zvoleni, 
musí splňovat podmínku volitelnosti: 

 musí nejpozději v den voleb dosáhnout věku 18 let, 

 musí nejpozději v den voleb získat trvalé bydliště v obci, 
ve které do zastupitelstva obce kandidují a 

 musí se jednat o státní občany České republiky, případně 
o státní občany jiného státu, jimž právo volit přiznává 
mezinárodní úmluva, kterou je Česká republika vázána a 
která byla vyhlášena ve Sbírce mezinárodních smluv 
(státní občané členských zemí Evropské unie). 

U kandidáta nesmí být dále překážka výkonu volebního práva 
uvedená v § 4 odst. 2 písm. a) a b) zákona o volbách, tj. 
zákonem stanovené omezení osobní svobody z důvodu výkonu 
trestu odnětí svobody nebo zbavení způsobilosti k právním 
úkonům. 
A poslední podmínkou, která ale nebrání zvolení za člena 
zastupitelstva obce, nýbrž následnému výkonu mandátu, je 
podmínka uvedená v § 5 odst. 2, 3, 4 zákona o volbách, které 
řeší otázku neslučitelnosti funkcí. 
  
Kandidátní listiny se podávají nejpozději do  16.00 hodin -
66 dnů přede dnem voleb - registračnímu úřadu (Městský úřad 
v Chlumci nad Cidlinou), tj. do 10. 8. 2010. Vzor kandidátní 
listiny je stanoven zákonem. 
Bližší informace získáte na internetových stránkách 
Ministerstva vnitra ČR 
http://www.mvcr.cz/clanek/volby-do-zastupitelstev-obci-
309106.aspx a na internetových stránkách obce  
http://lovcice.eu/vismo/zobraz_dok.asp?id_org=8763&id_ktg
=1062&archiv=0&p1=1677. 

 

Informace o volbách do Senátu Parlamentu České republiky 
Volby do třetiny Senátu Parlamentu České republiky se ve 27 volebních obvodech konají ve dnech 15. a 16. října 2010 společně 
s volbami do zastupitelstev obcí.  
Volby do Senátu se konají i v naší obci, která patří do volebního okrsku č. 43 – Pardubice. 
Voličem je státní občan České republiky, který alespoň druhý den voleb dosáhl věku nejméně 18 let. Ve druhém kole může volit i 
občan České republiky, který alespoň druhý den konání druhého kola voleb dosáhl věku nejméně 18 let. 
 
Pokud žádný z kandidátů nezíská ve volebním obvodu, kde kandiduje, v prvním kole voleb do Senátu, konaném ve 
dnech 15. a 16. října 2010, nadpoloviční většinu všech odevzdaných hlasů, a nebude tak zvolen žádný z kandidátů, bude se konat 
druhé kolo voleb. Druhé volby proběhnou ve dnech 22. a 23. října 2010. Ve druhém kole kandidují pouze dva kandidáti, kteří se  v 
prvním kole umístili na prvých dvou místech. 

 

Víte, že si Lovčický zpravodaj můžete pročíst i na internetových stránkách obce Lovčice?  
Prohlédnout si zde v něm můžete i barevné fotografie, které jsou v tištěné podobě zpravodaje z ekonomických 
důvodů černobílé. Na internetových stránkách www.lovcice.eu vlevo ve sloupci s odkazy je přímý odkaz na  
Lovčický zpravodaj (http://lovcice.eu/vismo/dokumenty2.asp?id_org=8763&id=1489&p1=1665). 

 
 

Z důvodu přísnosti zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném znění, nebude obecní úřad rozesílat gratulace 
k významným životním výročím. Ve společenské rubrice zpravodaje jsou vždy uvedeni pouze občané, kteří se zveřejněním svého 
jména písemně souhlasili. Tímto jim gratulujeme. 
S ohledem na výše uvedený zákon rovněž nebudeme hlásit gratulace od příbuzných či přátel obecním rozhlasem. 

http://www.mvcr.cz/clanek/volby-do-zastupitelstev-obci-309106.aspx
http://www.mvcr.cz/clanek/volby-do-zastupitelstev-obci-309106.aspx
http://lovcice.eu/vismo/zobraz_dok.asp?id_org=8763&id_ktg=1062&archiv=0&p1=1677
http://lovcice.eu/vismo/zobraz_dok.asp?id_org=8763&id_ktg=1062&archiv=0&p1=1677
http://www.lovcice.eu/
http://lovcice.eu/vismo/dokumenty2.asp?id_org=8763&id=1489&p1=1665
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Vesnice roku 2010 
Naše obec se v letošním roce poprvé přihlásila do celostátní 
soutěže vesnice roku, která má za cíl vyzdvihnout aktivity obcí, 
jejich představitelů a občanů, kteří se snaží nejen zvelebovat 
svůj domov, ale rozvíjejí i místní tradice a zapojují se do 
společenského života v obci. V letošním roce se do soutěže 
přihlásilo rekordních 353 obcí ze třinácti krajů České republiky, 
v Královéhradeckém kraji bylo přihlášeno 37 obcí. 
 
Naši obec navštívila krajská hodnotitelská komise dne 
4. června 2010. Během dvouhodinové návštěvy komise 
navštívila obecní úřad, knihovnu, dětské hřiště, kostel, školku, 
školu, sportovní areál. Komise si prohlédla park, náves, zeleň 
v obci, stávající a novou bytovou výstavbu, výstavbu pro 
podnikání. V KTZ pak bylo připraveno posezení s pohoštěním, 
malý kulturní program – vystoupení kroužku břišních tanců, 
fotokroniky, videokroniky a další dokumenty z činnosti obce.  
 

Naše obec získala Zelenou stuhu za péči o zeleň a životní 
prostředí a získáváme tím dotaci ve výši až 600 tis. Kč.  
 
Všechny obce oceněné Zelenou stuhou (i Lovčice) dále 
postupují do celostátního kola, kde budou hodnoceny 
odbornou komisí tvořenou zástupci Ministerstva životního 
prostředí a Společnosti prozahradní a krajinářskou tvorbu. 
Obec s nejlepší péčí o životní prostředí a zeleň v obci a okolní 
krajině získá titul Zelená stuha České republiky roku 2010. 
Vítěz a nositel tohoto titulu postupuje do evropské soutěže v 
péči o zeleň a životní prostředí Entente Florale Europe. Nad 
tímto oceněním převzal záštitu ministr životního prostředí.  
 
Slavnostní vyhlášení udělených ocenění se uskuteční dne 
21. srpna 2010 ve vítězné obci – v Nepolisech. 

V rámci hodnocení krajských kol byla vyhlášena následující 
ocenění: 
Zlatá stuha - za vítězství v krajském kole - Nepolisy 
Modrá stuha - za společenský život - Dolní Kalná 
Bílá stuha - za činnost mládeže - Sovětice 
Zelená stuha - za péči o zeleň a životní prostředí - Lovčice 
Oranžová stuha - za spolupráci obce a zemědělského subjektu 
- Božanov 
 
Cena hejtmana Královéhradeckého kraje: 
Miletín – za provázanost krajiny s historií 
Velké Petrovice – za spolupráci spolků 
Batňovice – za vedení knihovny 
Libčany – za naučnou stezku 
Dobrá Voda – za vedení kroniky 
 
Diplomy Královéhradeckého kraje: 
Vysoká nad Labem – za úctu k historii 
Vrbice – za péči o sakrální památky 
Žďár nad Metují – za originální zpracování historie 
Dolní Přím – za vytváření podmínek pro využívání volného 
času 
 
Věcná cena hodnotitelské komise Vesnice roku: 
Studnice – za trvale udržitelný rozvoj venkova 
 
Cena Spolku pro obnovu venkova: 
Markvartice – za péči o vesnickou architekturu 
 
Cena naděje pro živý venkov: 
Pšánky 
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Obec Lovčice pronajme prostory pro podnikání!!! 
Bývalou prodejnu smíšeného zboží u fotbalového hřiště! 
 
Předmětem nájmu jsou přední prostory – prodejní místnost, větší sklad 
(zde je vyvedená voda do dvou umyvadel), menší sklad, WC a chodbička.  
Dle zájmu je možný i pronájem části přilehlého pozemku č. 314/77. 
Budova by po menších úpravách mohla být využita i pro neprodejní 
činnost, pro služby občanům – pedikúra, manikúra, kadeřnictví, masáže, 
aj. 
Nemovitost č. p. 254 se nachází na st. p. č. 284 o výměře 75 m

2
 v k. ú. 

Lovčice u Nového Bydžova. 
 

 
 

 
Nově 
zrekonstruované prostory pro podnikání! 
 
Místnost k pronájmu se nachází v přední části nově zrekonstruované budovy 
KTZ č. p. 85 na st. parc č. 139/3 v k. ú. Lovčice u Nového Bydžova - vchod 
směrem ke státní silnici včetně sociální zařízení. 
 
Prostory nejsou vybaveny nábytkem. 
 
Na základě zájmu je možná obhlídka prostor. 
 
Bližší podrobnosti podá Obecní úřad Lovčice, Lovčice 185, 503 61 Lovčice (tel. 
č. 495 498 460, lovcice.ou@tiscali.cz) nebo ing. Petra Petrovická (tel. č. 
731 491 119, starosta-lovcice@tiscali.cz). 

 

R ů z n é  i n f o r m a c e  

Všechny vlaky a autobusy v Královéhradeckém kraji budou 
zapojeny do jednotného dopravního integrovaného systému 
IREDO 
 
V neděli 13. června dochází k významným změnám 
v meziměstské autobusové a vlakové dopravě, která se dotkne 
celého území Královéhradeckého kraje. Do jednotného, neboli 
integrovaného dopravního systému budou nově zapojení 
všichni dopravci zajišťující přepravu osob v kraji. Nastává tak 
sloučení všech dopravních služeb ve veřejné dopravě pod 
organizátora veřejné dopravy - společnost OREDO, která pro 
kraj tuto činnost vykonává. Smyslem organizace je pozitivní 
dopad na návaznost a celkovou vzájemnou provázanost 
autobusových a vlakových spojů v Královéhradeckém kraji. 
 
Přestupy bez dalšího placení 
Od 13. června bude možné cestovat na jednu jízdenku po 
celém území Královéhradeckého kraje. Ta bude platná ve 
všech autobusech a vlacích na území regionu. I když budete 
muset přestupovat, již v místě odjezdu si zakoupíte jízdenku až 
do cíle vaší cesty. Rozhodující není ani to, zda budete 
přestupovat z autobusu na vlak nebo obráceně. Do systému 
IREDO jsou také zapojeni i oba drážní dopravci. Společnost 

VIAMONT a.s. a České dráhy a.s. České dráhy jako jediné 
nabízejí souběžně s tarifem IREDO také svůj vlastní tarif. 
 
Zvýšení počtu prodejních míst jízdenek 
Jízdenky na autobusy nebo vlaky v systému IREDO je možné 
zakoupit u řidičů autobusů, na pokladnách Českých drah nebo 
případně i u průvodčích ve vlacích. Pro cestující to znamená 
podstatné rozšíření prodejní sítě jízdenek. Jak již bylo napsáno 
výše, České dráhy nabízejí souběžně s jízdenkami IREDO také 
své vlastní. Na tyto jízdenky je ale možné cestovat a 
přestupovat pouze na vlaky Českých drah. Oproti IREDU však 
umožňují např. využít slev pro cestující vlastnící zákaznickou 
kartu Českých drah nebo čerpání slevy při koupi zpáteční 
jízdenky 
 
Slevy na jízdném v podobě časových jízdenek IREDO 
Tarif IREDO nabízí cestujícím, kteří denně využívají autobusu 
nebo vlaku také zajímavé slevy v podobě sedmidenních a 
třicetidenních jízdenek. Při jejich pořízení můžete uskutečnit 
na zvolené trase libovolný počet jízd a to v obou směrech. 
Časové jízdenky jsou přenosné. Je tedy možné, aby s jejich 
pomocí cestovala ráno, odpoledne a večer vždy jiná osoba. 
Samozřejmostí je i jejich platnost o víkendech a státních 

mailto:lovcice.ou@tiscali.cz
mailto:starosta-lovcice@tiscali.cz
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svátcích. Cena sedmidenních jízdenek je 8- násobkem 
jednoduchého jednosměrného jízdného a třicetidenních 30-
násobkem. 
 
Zónově relační tarif pro snadnou orientaci v celém systému 
IREDO 
Ač vám tento termín asi moc neříká, je rozdělení celého území 
systému IREDO do zón a stanovení cen jízdného (relací) mezi 
nimi důležitým prvkem celé integrace. Před sjednocením 
dopravy byla cena jízdného vypočítávána z počtu ujetých 
kilometrů, které spoj ujel. Jako cestující jste tak platili i za 
různé okliky a zajížďky autobusu, které vykonal při odbočení 
z hlavní trasy vaší cesty. Nově bude součástí jízdního řádu na 
každé zastávce i mapa zón systému IREDO. Pro cestujícího to 
znamená možnost snadného zjištění ceny jízdenky. Tarifní 
mapy budou od 13. 6. 2010 zobrazeny na každé zastávce. 
 
Vzájemná provázanost autobusů a vlaků v uzlových bodech a 
doprava v taktu 
Samotný pojem „integrace“ má svůj původ v latině. Vyjadřuje 
spojitost nebo úplnost. A ani ve spojení s dopravou není 
význam tohoto slova jiný. Integrace dopravy a nejen té 
regionální, je reakcí na poptávku zástupců Kraje. Vzhledem 
k tomu, že Kraj dopravní obslužnost platí, má zájem na 
úsporné, ale i efektivní veřejné dopravě. Na straně druhé 
reflektuje zájem občanů, cestujících, pro které je cestování 
autobusem nebo vlakem důležité. Celkem přirozeně jdou 
požadavky těchto dvou skupin proti sobě. Nabídka veřejné 
dopravy v systému IREDO nebude nikdy schopna nabídnout 
podmínky cestování, které se vyrovnají cestě osobním 
automobilem (odjezd a příjezd přímo od domu, být naprostým 
pánem svého času). 
Ano, autobus nebo vlak na vás nepočká, zdržíte-li se v práci. 
Taktéž v nich nepojedete sami a možná budete nuceni i 
přestupovat. Ale cílem autorů dopravního systému, 
společnosti OREDO, je snaha o maximální provázanost jízdních 
řádů s důrazem na návaznost spojů, na které je nutno 
v uzlových bodech přestoupit. S tím souvisí i plánování 
dopravy v tak zvaném taktu, kdy jsou odjezdy autobusu nebo 
vlaku, v systému IREDO, z dané zastávky, naplánovány 
v opakujícím se intervalu. Například každou druhou minutu po 

celé (5:02, 6:02, 7:02). Pro cestujícího to znamená, že nemusí 
nosit v hlavě obsáhlé tabulky jízdních řádů a i přesto ví, kdy 
spoj ze zastávky odjíždí. 
 
Chytré nasazení menších autobusů se odrazí ve zvýšení spojů 
Snad posledním doposavad nezmíněným rysem systému 
IREDO je zvýšení počtu spojů v dopoledních a večerních 
hodinách a o víkendech. Tento krok se však nemůže obejít bez 
odezvy v podobě nasazení menších autobusů. Zajištění 
dopravy v těchto málo frekventovaných časech velkými 
autobusy by nebylo ekonomické a takto postavený systém by 
se jistě po pár měsících provozu zhroutil. Do systému IREDO 
budou tedy nově ve větší míře nasazovány (samozřejmě tam, 
kde to je vhodné) vedle velkých autobusů i jejich menší 
„bráškové“. Ti se svou nižší spotřebou a nižší pořizovací cenou 
uspoří prostředky na provoz spojů v dopoledních a večerních 
hodinách. Snahou společnosti OREDO je zajistit provoz 
autobusů a vlaků až do 23 hodiny. 
 
Pod pokličkou 
Výše jsme se věnovali mnoha změnám v komfortu cestování 
z hlediska cestujících a jejich podrobnému vysvětlení. 
Integrace regionální dopravy na celém území 
Královéhradeckého kraje je ale náročným procesem, který má 
své nemalé nároky na autobusové a drážní dopravce zapojené 
do systému. Přeškolení řidičů a personálu na pokladnách, 
úprava odbavovacích systémů, provedení změn v plánování 
turnusů pro řidiče, ale i zajištění výlepu nových jízdních řádů a 
tarifních map IREDO. Je toho zkrátka spousta, co se musí 
udělat, aby se v neděli 13. června 2010 rozběhl nový systém 
naplno. 
 
Jen stalý vývoj může zaručit dlouhodobý úspěch 
Věříme, že po možných počátečních nedorozuměních, které se 
asi nevyhnou žádné změně, bude systém IREDO – integrovaná 
regionální doprava Královéhradeckého kraje – dobře plnit svůj 
účel, tedy sloužit cestujícím a reflektovat jejich měnící se 
potřeby v cestování veřejnými dopravními prostředky. 

    OREDO s.r.o. 
 

 

I n f o r m a c e  Z á k l a d n í  a  M a t e ř s k é  š k o l y  v  L o v č i c í c h  
 

Vážení čtenáři. 
Mým úkolem by mělo býti sepsat pár řádek ke konci tohoto 
školního roku. Zhodnotit poslední dva měsíce, poreferovat o 
dění ve škole. Předně musím konstatovat, že květen s červnem 
utekly neuvěřitelně rychle. A jak by ne. Vedle plnění 
základního úkolu učit, procvičovat, předávat nové vědomosti, 
pěstovat dovednosti, učit užívat to, co se žáci za celý rok 
naučili, byly tyto měsíce skoro přeplněny různorodou činností. 
Nesly se hlavně ve znamení a vyvrcholení našeho projektu 
Animace, kde dobíhaly poslední dílny, jeli jsme na festival do 
Zlína a vše vygradovalo veřejnou prezentací žákovských 
filmečků. Vedle toho proběhly například atletické závody, 

kulturní akce, pracovaly zájmové kroužky, chystaly se dárky 
kamarádům do Lovčic u Kyjova … Činností a akcemi přetékala i 
mateřská škola – zkrátka, bylo toho hodně. Tímto bych chtěl 
poděkovat všem zaměstnancům školy za tuto činnost, chtěl 
bych poděkovat dětem, že se snažily a s chutí pracovaly, dík 
patří obci za stálou podporu, sponzorům, kteří třeba i 
sebemenším příspěvkem přispívají k naplňování našich plánů, 
jmenovitě především panu Sazamovi, panu Jeriemu, panu 
Nejedlovi, panu Jorovi i těm všem rodičům, kteří se aktivně 
zapojí účastí na brigádě či účastí na námi pořádaných akcí. 
Nebudu sobě ani vám kazit konec školního roku a začátek 
prázdnin stěžováním si a pitváním problémů. Jsou tu, není vše 



 

L o v č i c k ý  z p r a v o d a j  

 

S t r á n k a  |  7  Č í s l o  4 - 2 0 1 0  

 

ideální a je na nás vše v příštích letech řešit. Našim hlavním 
cílem je opravdu spokojený žák, kvalitní výuka, dobré klima, 
souznění s rodiči a obcí. Všem přeji spokojené prožití letních 
měsíců a těším se na setkání s vámi, s žáky v novém školním 
roce. Úplným závěrem chci ještě poděkovat paní učitelce z MŠ 

Pavlíně Krejčové za ten rok, co tu s námi byla, protože byla 
radost ji poznat. A do nového působiště ji přeji jen dobré.  
Nyní nechám již mluvit naše žáky, kteří sepsali, jak to bylo na 
našich cestách po Moravě. 
Srdečně za ZŠ a MŠ Lovčice 

Mgr. Jan Václavík, ředitel školy. 
Animační dílna:       Animace – veřejná projekce: 

 

Rozloučení s předškoláky:      Rozloučení s páťáky: 

 
Pondělí 
V pondělí 31. května jsme se sešli u naší školy, abychom mohli 
odjet na čtyřdenní výlet do Zlína. Po odevzdání kartiček 
zdravotní pojišťovny a potvrzení o zdravotní způsobilosti jsme 
nastoupili do autobusu a odjeli směr Chlumec nad Cidlinou, 
kde jsme vyzvedli paní učitelku Bradáčovou a žákyni druhého 
ročníku Kristýnu Krátkou. Potom jsme pokračovali do 
Pardubic, kde jsme vyzvedli pana ředitele s Matějem. Cestou 
jsme projeli městem Litomyšl a viděli tam krásný zámek. Na 
oběd jsme se stavili v Globusu v Olomouci. Pan ředitel nám dal 
vybrat z několika jídel. Když jsme dojeli do Zlína, tak jsme se šli 
kouknout do radia Zlín a Rock Max. Mohli jsme se podívat, jak 
se hrají písničky na přání. Po prohlídce jsme se koukli do 

nahrávacího studia. Poté jsme se podívali k vysílači radia. Pak 
jsme si prohlédli úschovnu CD. Po exkurzi v radiu Rock Max 
jsme jeli do filmových ateliérů na odhalení busty režiséra Karla 
Zemana. Uvnitř ateliérů jsme viděli film, který se jmenoval 
Karel Zeman dětem. Poté jsme byli na výstavě kulis z jeho 
filmů. Po prohlídce kulis se nás paní moderátorka ze Zpráviček 
ptala na náš nejoblíbenější animovaný film a seriál a naše 
odpověď byla zveřejněna v sobotu 5. června na ČT1. Když jsme 
dojeli do Otrokovic a uviděli naší ubytovnu, tak jsme šli na 
večeři, na které jsme měli maso s rýží. Po večeři jsme si šli do 
pokojů vybalovat věci, vykoupat se, vyčistit si zuby a spát. 
Určitě se nám tam líbilo, ale nelíbilo se nám, že celý den 
pršelo.  
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Úterý 
Dne 1. 6. jsme se probudili a šli jsme na snídani. Pak jsme se 
oblékli, sbalili batohy, nasedli do autobusu a jeli jsme na 
náměstí Míru. Byli tam maskoti Maxipes Fík, Bob a Bobek, 
Rákosníček, se kterými jsme se mohli vyfotit. Byla tam 
perníková chaloupka, bludiště, čaroděj, stánky, soutěže o ceny 
ve zpívání a rýmování. Poté jsme šli do kina do Zlatého jablka 
na pět animovaných filmů, který se jmenovali Alma, 
Rozzlobenec , Čokoláda, V liščím jazyce, Bublinky. Poté jsme šli 
na výstavu starých kamer a na dům Pata a Mata. Jeli jsme na 
oběd do Lešné do restaurace, mohli jsme si vybrat z několika 
jídel. Z restaurace jsme nasedli do autobusu a jeli na výstavu 
klapek. Když jsme přišli do dveří, tak jsme dostali balonek, 
lízátka, puzzle a omalovánky. Pak jsme sešli dolů na výstavu 
Dějin českého udatného národa. Vyhládli jsme, a proto jsme 
jeli do ubytovny v Otrokovicích. K večeři jsme měli francouzské 
brambory s  okurkou. Vysprchovali jsme se, vyčistily zuby a 
kdo chtěl, tak se mohl koukat na Ordinaci v růžové zahradě 2. 
Když to skončilo, tak jsme se přesunuli do svých pokojů a šli 
jsme spát.    
Všechno se nám líbilo.   
 
Středa 
Ve středu v 7:00 hod. jsme vstali a bylo deštivé počasí. Napůl 
probuzeni jsme se převlékli, umyli tvář atd. Vyšli jsme z pokoje 
na dlouhou chodbu, kde už čekal pan učitel a několik dalších 
dětí. Když přišli i ostatní děti, mohli jsme vyrazit do jídelny. Šli 
jsme po kamenných schodech dolů k recepci a poté jsme se 
vydali prosklenou, dlouhou chodbou do velké jídelny. Všichni 
se nasnídali a vyrazili do pokojů. V pokoji jsme si nabalili do 
malých batohů pláštěnku, pití a ostatní potřebné věci. Zase 
jsme se rozběhli dolů k recepci a poté ven k autobusu. 
Autobus nás dovezl na náměstí Míru do kina Zlaté Jablko. Na 
film Na půdě aneb kdo má dneska narozeniny. Tam jsme byli 
asi hodinu. Poté se každý mohl porozhlédnout po malých 
obchůdkách,kterých byla ve Zlatém Jablku poměrně dost a 
v každém bylo něco jiného. Všichni se rozběhli k jednomu 
obchodu čemž bylo hračkářství! Rozchod jsme měli zhruba tak 
hodinu a půl. Učitelé nám ke Dni dětí oznámili dobrou věc:Na 
oběd půjdeme do KFC. Když jsme došli na místo, kde bylo KFC, 
objednali jsme si dětskou porci s dárkem. Poté co všichni 
dojedli nám pan učitel dal vybrat z dvou pohlednic a řekl nám, 
že napíšeme domů. Všichni dopsali a šli jsme svou pohlednici 
hodit na poštu do schránky. Potom jsme šli na náměstí Míru a 
tam kdo chtěl, šel na výstavu klapek a kdo nechtěl zůstal na 

náměstí a hrál si. Když se blížila 2. hodina, ti co byli na 
náměstí, se přesunuli do kina a čekali až začne film pětka 
s hvězdičkou. Za chvíli přišla i druhá půlka, která byla na 
výstavě klapek. A začal film skončil a my jsme šli na výstavu 
obuvi, Vešli jsme do domu kde nás uvítala paní středního věku 
a ta nám řekla, kde si můžeme odložit batohy, bundy, a 
podobné věci. Potom nás dovedla do místnosti kde jsme 
viděli, jak se v minulosti dělaly boty, pro princezny dívky ze 
statku a tak dále. Poté jsme šli dlouhou chodbou, kde jsme 
viděli stroje k vyrábění bot. Paní nám také ukázala staré 
reklamy na filmu BAŤA. Když reklamy skončili šli  jsme se 
podívat na chodník slávy a tam jsme se vyfotili. Šli jsme 
k autobusu a ten nás dovezl do naší ubytovny. Tam jsme běželi 
na večeři. Po večeři jsme šli na pokoje, kde jsme si balili 
osprchovali se a další potřebné věci. Když všichni měli všechno 
hotové, mohli jsme se jít dívat na Comeback. V 9.00 byla 
večerka a šli jsme spát. 
 
Čtvrtek 
Dne 3. června byl budíček v 7:00 hodin. Když jsme se ustrojili, 
šli jsme na snídani. Po snídani jsme si dobalili a uklízeli 
nepořádek. Po půl deváté jsme vyrazili do Lovčic u Kyjova. 
Cesta byla dlouhá a únavná . ,, Jsme tu!“  Seznámili jsme se a 
hráli si na školní zahradě. Někdo hrál autobus, fotbal nebo 
běhal. Představili nám jejich školu. Rozdělili jsme se do dvojic a 
pak jsme se představili např. ,, Já jsem se dozvěděl, že moje 
kamarádka se jmenuje Bohunka a má ráda palačinky.“ Když 
jsme se seznámili, tak jsme šli na školní zahradu si vzít chleba a 
řízek. Až jsme se najedli mohli jsme si zase hrát a když Matěj 
běžel, tak napálil hlavou do stromu . Potom nám představili 
svoje dětské hřiště a šli jsme k rybníků Na Jordánku. Obešli 
jsme ho. Uviděli jsme tam psa a házeli jsme mu do rybníka 
klacek. Šli jsme ke studánce pramen Jordánek, tam jsme se 
mohli umýt. Šli jsme po valu a půlka z nás se vyválela v jílu. Po 
cestě se nám kamarádka zamilovala. Fotili jsme se na 
schodech u kostela. Pak jsme šli k autobusu a rozloučili jsme se 
se svými kamarády. ,, Jedeme domů .“ V autobuse jsme se 
koukali na televizi a zrovna dávali O princezně Jasněnce a 
létajícím ševci a potom PAT a MAT. Cestu nám stížila hrozná 
mlha, objíždka a chvilku také pršelo. Každou půl hodinu jsme 
zastavovali na záchod. Pan řidič na nás byl moc hodný. ,, Hurá 
už jsme tady!“ Čekali tu na nás rodiče vzali jsme si věci a šli 
domů.  
Všechno se nám to moc moc líbilo.    

 

O b e c n í  k n i h o v n a  L o v č i c e  

 
Na měsíc červenec obecní knihovna připravuje akci pro děti - Putování za knihou. Kdo má rád šipkovanou, hádanky a rébusy je 
vítán. Sraz u knihovny je dne 30. 7. 2010 v 15 hodin. 
 
Soutěž o nejkrásnější výkres: 
Téma na prázdniny je CIPÍSEK  A  MALÝ PRINC. Děti namalujte obrázky s daným pohádkovým tématem. Autor vylosovaného 
obrázku získá drobnou cenu. 

Renáta Švarcová 
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I n f o r m a c e  Ř í m s k o k a t o l i c k é  f a r n o s t i  L o v č i c e  

Stalo se... 
 
„Staré umění v kostele“ v Lovčicích 
Farnost v Lovčicích ve spolupráci se Základní uměleckou 
školou v Novém Bydžově připravila v rámci Noci kostelů 
28.5.2010 program s názvem „Staré umění kostele“. Kostel se 
naplnil a posluchači vyslechli starou hudbu v podání různých 
souborů, duet a sólistů (vystoupila rodina Beňova, 
akordeonový a komorní soubor, houslový a flétnový duet žáků 
ZUŠ, pěvecký soubor učitelů ZUŠ a varhanní hudba v podání 
žáka D. Perneta); oživením programu byla ukázka dobového 
tance (v podání žáků tanečního oboru) a zazněla také poezie 
(přednesli žáci literárně-dramatického oboru). V doprovodním 
slově se návštěvníci dověděli o historii kostela i současném 
životě farnosti.  
 
Farní výlet do Krkonoš 
Ve dnech 10. -13. 6. 2010 se uskutečnil výlet farností Žiželice a 
Lovčice do Krkonoš (Albeřice - Dům setkání). Přes 30 účastníků 
výletu (ve věku od 5 měsíců do 81 let) si užilo prodloužený 
víkend v krásném prostředí hor za příjemného počasí s 
rekreačním, sportovním, společenským i duchovním 
programem. 
 
Ze života farnosti 
Významnou slavností lovčické farnosti byla poutní bohoslužba 
6. června 2010 spojená s procesí kolem kostela a žehnáním 
celé vesnici. 

Radostnou událostí naší farnosti v poslední době bylo také 
udělení svátosti křtu 4 malým dětem. 
 
Připravujeme... 
 
Slavnost posvěcení chrámu 
V letošním roce připadá na neděli 5. září 2010. Slavnostní 
bohoslužba bude v 11 hodin. 
 
Nový školní rok 
Od září 2010 připravujeme kromě pravidelních bohoslužeb 
následující aktivity: 
Setkávání dětí - v pátek 15,30 na faře v Lovčicích: obsahem 
setkání bude příprava vánočního divadélka. 
Biblická hodina - v pátek 19,00 střídavě na faře v Lovčicích a 
Žiželicích. 
Manželské setkání - v první sobotu v měsíci v 17,00 (místo 
podle domluvy). 
Modlitební setkání - poslední pátek v měsíci v 19,00 střídavě v 
kostele v Lovčicích a Žiželicích. 
Všichni zájemci jsou srdečně vítáni. 
 
Závěrem upozorňujeme, že aktualizované informace o 
aktivitách farnosti si také můžete přečíst na webových 
stránkách farnosti (na stránkách obce: www.lovcice.eu ve 
složce farnost). 
 

PaedDr. Vladimír Beňo jáhen farnosti 

I n f o r m a c e  s p o l k ů  v  L o v č i c í c h  

 

Sbor dobrovolných hasičů Lovčice 
Poslední tři měsíce jsme měli velice nabytý program. Začalo to 
účastí na dálkové dopravě vody z nejnižšího do nejvyššího 
bodu Českomoravské vysočiny pomocí přenosných 
motorových stříkaček. Odjížděli jsme v pátek 7. 5. za 
vydatného deště. Po příjezdu do areálu Šiklova mlýna nás opět 
přivítalo deštivé počasí, které nás provázelo po celou dobu 
trvaní akce. V sobotu v pět hodin ráno vše začalo. Připravit 
techniku, nasnídat se a připravit se do kolon. Poté jsme vyrazili 
na určená stanoviště. Přes množství technických problémů 
(které nebyly na naší straně), se kolem 18 hodiny podařilo 
dostat vodu na Devět skal, celkem 63,5 km daleko. Pro náš 
sbor to byla cenná zkušenost. Zde si můžete prohlédnout dvě 
fotografie z této akce. 
 
O týden později 15. 5. nás pozvali hasiči z Velkých Výklek na 
okrskovou soutěž, kterou pořádali při příležitosti výročí 
založení jejich sboru. Opět nás trápilo chladné počasí. V 
požárním útoku se naše družstvo mužů umístilo na prvním 
místě a družstvo žen na místě třetím. Podotýkám, že ženy 
soutěžily ve skupině s muži. Dne 5. 6. oslavovali výročí založení 
hasiči z Běrunic. Byli jsme pozváni na soutěž. Muži byli druzí a 
ženy čtvrté. Na obou soutěžích se vedle nás účastnili i naše 

dvě družstva dětí pod vedením T. Hály a S. Švejdara. Obě 
družstva předvedla velice slušný výkon.  
V neděli 27. 6. jsme vyčistili požární nádrž na Pekelci. Byli 
bychom rádi, aby pořádek v nádrži i okolo vydržel co nejdéle. 
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Při tomto všem jsme se pustili do opravy naší Tatry CAS 32. 
Porouchala se nám převodovka a bylo nutné ji opravit. Měli 
jsme na výběr dvě varianty, buď provede opravu firma, nebo 
my sami ve volném čase. Rozhodli jsme se pro druhou, 
podstatně levnější variantu. Při této opravě jsme odstranili i 
závady, které nás již delší čas trápily. Nebudu rozepisovat 
přesný výčet hodin, ale na opravu padlo několik víkendů a 
několik dnů dovolené. Oprava je již dokončena. Dne 4. 7. ráno 
jsme se pustili do vyklízení staré hasičárny vedle školy. Letitý 
nepořádek jsme odvezli a nyní bude sloužit stará zbrojnice na 
uskladnění věcí, které používáme jen příležitostně.  
 
Na závěr bych chtěl pozvat všechny děti na dětský den. Dětský 
den, aneb rozloučení s prázdninami pořádáme poslední 
srpnový víkend 28. 8. 2010. Je připraveno množství soutěží a 
zábavy. Jsou zváni děti i dospělí.  

za SDH Petr Matuška 
 

 

TJ Sokol Lovčice 
Oddíl fotbalu 
Vážení sportovní přátelé, 
po dvou měsících se opět hlásím a přináším zprávy, co se 
v uplynulém období událo a naopak, jaké akce jsou před námi. 
Než se tak ale stane, tak mi dovolte, abych se vrátil ke smutné 
události, která zasáhla celou naši sportovní veřejnost. Na konci 
měsíce června nás navždy opustil pan Bohuslav Poříz. Dlouhou 
dobu byl aktivním fotbalistou a osmnáct let působil, jako 
předsedající naší TJ. Po tuto dobu vykonal mnoho 
nenahraditelné práce a v této chvíli již můžeme jenom říci: 
„Slávo, za veškerou tvoji práci ti moc děkujeme a slibujeme, že 
v tvé činnosti budeme nadále pokračovat.“ 
Nyní se vrátím k práci a akcím, které proběhly v uplynulém 
období. 
„A“ mužstvo dospělých po ročním působení v okresním 
přeboru opět sestoupilo do třetí třídy. Je to velká škoda, 
poněvadž okresní přebor do naší obce patří. V nadcházejícím 
ročníku 2010 – 2011 je před námi velká výzva v podobě 
návratu do vyšší třídy. K tomu je zapotřebí kvalitnější práce a 
přístup všech, kteří s tím mají co dočinění (hráči – trenér).  

Do soutěžního ročníku 2010 -2011 jsme přihlásili opět všechny 
čtyři týmy a úkolem výboru bude toto vše finančně a 
materiálově zabezpečit. Dalším úkolem je dokončení prací na 
tréninkovém hřišti, které se nachází v prostoru od kabin 
k náhonu, a údržba hrací plochy během prázdnin. Na toto vše 
nezbývá mnoho času, poněvadž nová fotbalová sezóna začíná 
7. -8. 8. 2010. 
V neděli 13. 6. 2010 jsme uspořádali ve spolupráci s obecním 
úřadem, SDH Lovčice, Základní školou a Mysliveckým 
sdružením za finančního přispění Královéhradeckého kraje 
Dětský den. Myslím, že tato akce se vydařila a za pěkného 
počasí děti změřily své síly v různých sportovních disciplínách. 
Z tohoto místa bych chtěl poděkovat všem, kteří se podíleli na 
jeho přípravě a průběhu, sponzorům, kteří přispěli finanční 
částkou na zakoupení cen a občerstvení pro soutěžící. 
Na sobotu 24. 7. 2010 je připraven tradiční fotbalový turnaj 
„memoriál Miroslava Hoška“. Tohoto klání se zúčastní týmy 
TATRAN Městec Králové (který bude obhajovat loňské 
prvenství), SOKOL Běrunice, SOKOL Opočnice a domácí SOKOL 
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Lovčice. Začátek této akce bude upřesněn a vyhlášen 
v místním rozhlase. 
Z kulturních akcí, které jsou před námi, je to o prvním víkendu 
v září uspořádání tradiční posvícenské zábavy a v měsíci říjnu 
Vinobraní. Termíny těchto akcí budou dány včas mezi 
veřejnost. 

To by bylo z mé strany asi vše, s čím jsem vás chtěl seznámit za 
naši TJ.  
Děkuji za pozornost. 

za TJ Sokol Lovčice Petr Hlásek 

 
Oddíl nohejbalu 
Dne 8. 5. 2010 se naši hráči zúčastnili turnaje v nohejbalu 
trojic v Káranicích. Na turnaji bojovala 2 družstva z Lovčic. 
Jedno obsadilo 3. místo a druhé skončilo na 6. místě z 
celkového počtu 18 družstev. Pořadí na prvních 4 místech - 
Cvičiště (Praha), Bílá Třemešná, Lovčice, Barchov. 
Fotografie z turnaje v Káranicích: 

 
Oddíl nohejbalu Lovčice pořádal dne 12. 6. 2010 7. ročník 
turnaje v nohejbalu dvojic. Zúčastnilo se ho 16 družstev od 
neregistrovaných až po hráče z krajských soutěží. Z našich se 
žádné družstvo neprobojovalo do závěrečných bojů. Pořadí na 
prvních 4 místech – Sloupno, Jenštejn, Němčice, Nymburk. 
 
Fotografie z turnaje v Lovčicích: 

 
Dne 3. 7. 2010 se naši hráči zúčastnili turnaje v nohejbalu 
trojic v Kněžičkách. Po vyrovnaném boji o třetí místo podlehli a 
ze 14 družstev obsadili 4. místo. Pořadí na prvních 4 místech – 
Sloupno, Sloupno, Sloupno, Lovčice. 
Fotografie z turnaje v Kněžičkách: 

 
 
V okresní soutěži si naši hráči vybírají nováčkovskou daň a jsou 
poslední v tabulce. Toto umístění je dáno i několika zraněními, 
které naše hráče pronásledují. Zbývá jim odehrát dvě těžká 
utkání s Novým Bydžovem „B“ a s Bílou Třemešnou. 
 

Za oddíl nohejbalu Pavel Bárdy 
 
 

 
 



 

L o v č i c k ý  z p r a v o d a j  

 

S t r á n k a  |  1 2  Č í s l o  4 - 2 0 1 0  

 

Oddíl míčových her 
Kdybyste se 15. června 2010 přišli podívat na nové 
lehkoatletické hřiště v Chlumci nad Cidlinou, asi byste z nás 
měli radost. Odehrávaly se tam lehkoatletické závody oddílu 
míčových her z Lovčic. Celkem 18 sportovců od 5 do 10 let 
bojovalo ze všech sil o medaile. Hod, skok, sprint a vytrvalý 
běh – 4 disciplíny našly své vítěze. A poražení? Ti tam žádní 

nebyli. Všichni bojovali ze všech sil a závod dokončili, i když 
mnozí již „mleli z posledního“.  
Některé věty působí jako energetický nápoj. „Děti, jdeme na 
zmrzlinu!“ a všichni jsou už zase svěží a míří k vyhlášenému 
zmrzlináři na chlumeckém náměstí. Osvěženi máme zase chuť 
sportovat a tak ještě dojde na naši nejoblíbenější hru – 
vybíjenou.   Za oddíl míčových her M. 

 
 

Divadelní kroužek 
Po mnoha a mnoha letech se několik nadšenců postupně pokouší obnovit tradici divadelních ochotníků v Lovčicích. Se žádostí o 
vedení ochotníků po odborné stránce byl osloven PaedDr. Vladimír Beňo, který vede literární – dramatický obor na Základní 
umělecké škole v Novém Bydžově. S radostí všech se této role zhostil.  
První informační schůzka se uskutečnila v neděli 11. 4. 2010 v tělocvičně KTZ. Na tuto první schůzku přišlo 13 budoucích „herců“ 
– 9 žen a 4 muži. Členové kroužku se představili, dohromady vybrali hru k nastudování a pokoušeli se již o malé improvizace. Od 
této chvíle probíhaly zkoušky téměř každou neděli. Na dalších schůzkách se k týmu připojili další 2 muži a 1 žena. Nyní probíhá 
čtení textu, studování rolí a zkoušky 
pohybu na jevišti.  
O prázdninách se konají zkoušky 
každou neděli v lichém týdnu vždy od 
19 hodin v KTZ. 
Uvidíme, jak se tento kroužek bude 
vyvíjet a zda nás mile překvapí. 
 

ing. Petra Petrovická 
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Kroužek břišních tanců 
Kroužek orientálních tanců v Lovčicích konečně ukázal, co se 
v tomto školním roce naučil. A jsem opravdu ráda, že můžu 
pochválit nejen naše holčičky a děvčata, ale i ty větší – naše 
ženy. V květnu se zúčastnily reprezentačního plesu tanečního 
studia Aisha. A opravdu zazářily nejen ve společné 
choreografii, ale i ve svém vlastním vystoupení. Odnesly si 

bouřlivý potlesk publika a zasloužený obdiv všech ostatních 
účinkujících. A ještě jedna malá perlička. Lovčice mají nejmenší 
počet obyvatel ze všech míst, kde Aisha s.r.o. pořádá své kurzy 
tance. Na plese jsme ale měli největší počet vystupujících. Bylo 
nás čtrnáct! Rozhodně jsme neřekly poslední slovo, už 
trénujeme další choreografie! 

 
V sobotu 12. června se v KTZ dočkaly svého velkého 
vystoupení i menší a malé tanečnice kroužku orientálních 
tanců. Přestože opravdu poctivě trénovaly a učily se – nebo 
možná právě proto – tréma byla obrovská. Diváci měli 
možnost vidět divadelní taneční představení, které bylo 
v provedení profesionálních tanečnic velmi úspěšné a 
několikrát vyprodalo velký sál v Praze na Chodově. Jsem 
opravdu ráda, že naše „lovčické holky“ nezůstaly pozadu a 
předvedly naprosto stoprocentní a profesionální výkon. 
Musím přiznat, že překvapily i mě. Večer z Aladinovy lampičky 
nás zavedl do pohádkového světa dálného orientu a představil 
nám příběhy skutečných i pohádkových postav – orientálních 
tanečnic, princezen a královen. Viděli jsme tanec světel 
Nefertiti (Beata Knittlová), Kleopatru (Nikola Nováková) 
doprovázel tanec bohyně Issis (Markéta Jilemnická a Radka 
Motlová), harémové tanečnice uvedly pohádkovou Šahrazádu 
(Radka Motlová), kabaretní tanečnice provázely Matu Hari 
(Katka Záhorová), tanec s holí jsme viděli při putování Královny 
ze Sáby (Markéta Jilemnická) a bojový tanec se šavlemi nám 
přiblížil příběh Salome (Tereza Hubená), která svým tancem 
sedmi závojů tančila o hlavu Jana Křtitele. Každé vystoupení a 
každou tanečnici uvedli svými verši dva beduínští vypravěči 
(Pavel Vavřínek a David Procházka). Přenesli nás do světa, kde 

vane horký vítr pouště, voní jasmín, na nočním nebi září 
hvězdy jasným světlem a pak už jen zbývá vstoupit do 
pohádky. A víc už neprozradím, protože připravujeme 
opakování tohoto představení v podzimním období.  
V rolích světýlek, závojů a vějířů jsme viděli ostatní členky 
kroužku břišních tanců – Báru brixi, Lucku Petrovickou, Aničku 
Petrovickou, Pavlínku Petrovickou, Gábinku Homolovou, Katku 
Homolovou, Katku Školníkovou, Śtěpánku Nepráškovou, Míšu 
Motlovou, Anetku Hubenou, Adélku Sklenářovou, Adélku 
Krátkou, Šarlotku Hálovou a Anetku Pšeničkovou. 
 
Jsem přesvědčená, že všechny maminky, tatínkové, babičky, 
dědečkové i ostatní příbuzní a známí, kteří se byli podívat na 
svoje holčičky a holky byli stejně pyšní jako já, protože všechny 
tančily jako skutečné orientální princezny a doufám, že 
představení, které začneme připravovat na podzim, se vám 
bude líbit alespoň tak, jako tohle.  
 
Prázdninové cvičení břišních tanců - ženy se bude konat 12. 7., 
26. 7., 16. 8. a 30. 8. od 18 do 20 hodin v tělocvičně KTZ 

Paty Procházková 
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Ú s p ě c h y  n a š i c h  o b č a n ů  

 
OLEŠNICKÉ MAŽORETKY  
Ve dnech 18. – 20. června se v lázeňském městě Poděbrady konalo „Mistrovství České republiky“ v soutěži NBTA (mažoretkových 
družstev). Zúčastnilo se velké množství soutěžních týmů z celé ČR, mezi nimi i Olešnické mažoretky (Červánky – Aneta 
Matušková, Prima rodiče – Lenka Školníková a Petra Matušková). Zahájení proběhlo v pátek 18. 6. slavnostním průvodem po 
kolonádě. V sobotu 19. 6. ráno začala soutěž, Červánky si odpochodovaly defilé a odpoledne nastoupily na pódiové formace. 
Prima rodiče soutěžili v sobotu 19. 6. ve 20h v hale BIOS. Největším a velmi milým překvapením byla psychická podpora z řad 
Lovčických hasičů s originálním transparentem s nápisem „Tým Prima rodičů má podporu Lovčických hasičů. Dnes nikde 
nehasíme, protože jim fandíme.“ Děkujeme. V neděli odpoledne všichni netrpělivě čekali na vyhlášení výsledků. V kategorii 
SHOW GROUP zvítězili PRIMA RODIČE, v kategorii STARŠÍ DĚTI zvítězily ČERVÁNKY a staly se tak prvním souborem v historii 
Olešnických mažoretek, který přivezl z „Mistrovství České republiky“ nejcennější kov. Oba dva vítězné týmy (Červánky a Prima 
rodiče) získali i právo reprezentovat ČR na „Mistrovství Evropy“ ve Švýcarsku. Moc jim všem gratulujeme a přejeme další 
vynikající úspěchy.  
V souvislosti s další reprezentací (nejen v zahraničí) si dovolujeme oslovit a požádat „sponzory“ o pomoc při spolufinancování 
této činnosti. V případě zájmu věnovat finanční částku ve formě „peněžního sponzorského daru“ se prosím obracejte na pí. 
Miroslavu Stárkovou, mob.: +420 775 317 799. Předem děkujeme. 

Lenka Školníková 
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S p o l e č e n s k á  k r o n i k a  

Ve společenské kronice uvádíme výročí narození let 50, 55, 60, 65 a od 70 let vše. 
Společenská kronika není na přání některých jubilantů úplná. 
 
Výročí narození 

 

červenec 
 
50 let – Sivák Štefan, č. p. 134 
              Louda Pavel, č. p. 133 
 
55 let – Lacinová Alena, č. p. 249 
              Svobodová Marie, č. p. 108 
 
65 let – Šebková Jana, č. p. 231 
 
72 let – Loudová Jaroslava, č. p. 133 
               

srpen 
 
55 let – Hnojil František, č. p. 248 
              Brandejsová Marcela, č. p. 107 
 
60 let – Volejník Václav, č. p. 205 
              Pšenička Václav, č. p. 200 
              Králíková Maruše, č. p. 4 
 
70 let – Kafková Zdeňka, č. p. 237 
 
80 let – Kakrdová Růžena, č. p. 138 
 

 
Rozloučili jsme se s těmito spoluobčany 

 

Poříz Bohuslav, č. p. 49, 62 let 
Hlaváček Aleš, č. p. 241, 33 let 

 

Z á b a v a  

Vaření - Bílkové řezy – recept od paní Heleny Stehlíkové (pozn. tyto řezy všem velice chutnaly na promítání projektu ANIMACE 
základní školy) 
I. těsto (bílá placka): 
7 bílků a 14 dkg cukru ušleháme, přidáme 14 dkg polohrubé 
mouky, 1 vanilkový cukr, 4 dkg oleje, smícháme a upečeme 
II. těsto (žlutá placka): 
7 žloutků, 14 dkg cukru a 3 polévkové lžíce vody ušleháme, 
přidáme 14 dkg polohrubé mouky a trošku citronové šťávy, 
smícháme a upečeme 
 
 
 

Náplň: 
1 vanilkový pudink uvaříme v 0,5 l mléka, do vychladlého 
zašleháme 25 dkg másla a přidáme 24 dkg umletých piškotů, 
1 dcl rumu, 4 malé lžičky cukru a trochu marmelády 
Poleva: Smícháme 30 dkg moučkového cukru, 2 polévkové 
lžíce citronové šťávy, 3 polévkové lžíce vřelé vody a kousek 
másla. 
Sestavíme řezy: Dolů dáme bílou placku, pak natřeme náplň, 
položíme žlutou placku a polijeme polevou. 
Přejeme dobrou chuť! 

Tipy na dovolenou i výlety 
„Čas letí jako bláznivý“ se zpívá v jedné písni a bohužel je to 
pravda. Prázdniny jsou tady, ale možná, že někdo teprve 
plánuje, kam letos na dovolenou. Nejlepší reklamou pro pobyt 
v kterémkoliv zařízení je spokojený zákazník. Proto jsme se 
rozhodli, že se pokusíme zveřejnit typy na dovolenou nebo jen 
na výlety v tuzemsku podle vlastních zážitků. 
Jako první typ vám nabízíme pobyt v Českém Švýcarsku. 
V loňském roce se o této oblasti hodně mluvilo i psalo 
v souvislosti s Pravčickou bránou. Strávili jsme tam týden 
v penzionu Vesna v Srbské Kamenici a nemělo to chybu. Do 
tohoto penzionu jsme jeli na základě velmi kladného 
doporučení. Ti, kteří tam jeli po nás, také chválou nešetřili. 
Ubytování pěkné, stravování skvělé a prostředí příjemné. Bližší 
informace najdete na internetu: www.ceskehory.cz. Okolí je 
vhodné pro turistiku. Jak pěší, tak i na kole. Autem můžete 
podniknout výlet do Hřenska (Pravčická brána, soutěsky), 
Děčína (zámek, růžová zahrada), Ústí nad Labem (ZOO).  

Letos jsme zamířili na jih naší vlasti – na Šumavu. Ubytováni 
jsme byli v nádherném penzionu Klose v obci Kubova Huť. 
Stravování zde sice není, ale na každém pokoji je kuchyňské 
vybavení. Každý pokoj má vlastní sociální zařízení (WC, 
sprchový kout, umyvadlo). Na internetových stránkách si 
v klidu tento penzion můžete prohlédnout a přečíst si moc 
pěkně zpracované informace o všech možnostech využití. 
(www.boubin.cz/klose/). Výletů autem, na kolách nebo „po 
svých“ zde můžete podnikat, co hrdlo ráčí a kochat se 
panoratama, která v naší rovné oblasti určitě neuvidíte 
(Boubínský prales, Kvilda, Kašperk, Lipno, okolí Vydry). I zde 
jsme byli na doporučení a byl to krásný týden. Určitě i tento 
penzion můžeme s klidným svědomím vřele doporučit. 
Byli bychom rádi, kdybyste se do této rubriky zapojili i vy a 
napsali (nebo i ústně nám sdělili), kde se vám líbilo. Je jasné, 
že každý má jiné nároky, ale proč nedoporučit něco, kde vám 
bylo hezky.  

Helena Volejníková 

http://www.ceskehory.cz/
http://www.boubin.cz/klose/
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V prostorách KTZ byl zahájen provoz 
kadeřnictví a pedikúry. 
 

Kadeřnictví provozuje Michaela Holcová 
tel. č. 604 435 373. 

 

Pedikúru provozuje Renata Hálová 
tel. č. 603 819 124. 

 

Zákazníci se mohou objednávat telefonicky 
nebo osobně. 
 

 

Sudoku: 
 

 8 6  4     

 9  2      

 4  6  7   9 

4   3   8   

7  2    1  5 

  8   2   7 

3   7  9  6  

     4  7  

    3  9 1  
 

Křížovka: 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 

A                             

B                             

C                             

D                             

E                             

F                             

G                             

H                             

I                             

J               

K                             
 

VODOROVNĚ: A. Monopolní sdružení; 60 kusů; starořecká sloupová síň. - B. Začátek tajenky. - C. Akvarijní ryba; pražský podnik; 
noviny. - D. Název sázkové hry; droga; hrát pomocí trsátka. - E. Římských 1051; dostatečná; spojka; černota. - F. Sportovní 
předpověď; střed tajenky; zvýšený tón. - G. Značka čistícího prášku; pobídka; tlak; slovenská pádová otázka. - H. Kladka; nástroj 
žence; část kabátu. - I. Podnik v Letňanech; stejnopis; síť na chytání ptactva. - J. Konec tajenky. - K. Bývalá italská měna; horská 
louka; filmová hvězda. 
SVISLE: 1. Zájmenné příslovce tázací; citoslovce hudebního rytmu; otrok. - 2. Hlodavec z čeledi agutiovitých; naše město. - 
3. Představení klášteru; žháři. - 4. Správní jednotka; mužské jméno; polní míra. - 5. Část Vídně; ženské jméno; v egyptské 
mytologii duch člověka. - 6. Citoslovce plašení; polynéský opojný nápoj; čárka. - 7. Otrocký; štíhlý strom. - 8. Nedostatečná; 
alkalický kov. - 9. Značka čaje; ženské jméno; Eduard (domácky). - 10. Velká množství; citoslovce tlesknutí; shluk rostlin. - 11. 
Seknout; žito; anglický dramatik. - 12. Očištění; promenády. - 13. Hedvábný samet; druh golfové hole. - 14. Čin; bývalé obchodní 
domy; snad. 
Pomůcka: LAA. 
 
Vyluštění křížovky (ne sudoku) zašlete do 31. 8. 2010 e-
mailem na starosta-lovcice@tiscali.cz či doručte písemně 
na obecní úřad.  
Vylosovaný výherce obdrží sladkou odměnu. 
 
Vyluštění z minulého čísla: Z úst ruských velikánů – 
Alexandr Sergejevič Puškin: Hlupák se nezmění, neboť se 
mu čas a zkušenost vyhýbá. 
Výhercem se stává: Alena Vlasáková, Lovčice 221. 
Gratulujeme. 
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